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6 июня 2023 г.

Global Times: Více ruských sójových bobů vstupuje do
Číny, což podporuje obchod

putin-today.ru/archives/182176

Do přístavu Mandžusko v severočínské autonomní oblasti Vnitřní
Mongolsko dorazila v pátek zásilka ruských sójových bobů o váze
271,6 tuny, první zásilka svého druhu od spuštění Nového
pozemního obilného koridoru, který spojuje Čínu se zeměmi
Euroasijské unie, včetně Ruska.

Dovoz sóji z Ruska je nejen nejnovějším důkazem posilování
vzájemně prospěšné spolupráce mezi Čínou a Ruskem v oblasti
obchodu se zemědělskými produkty, ale je také poháněn
potřebou trhu diverzifikovat zdroje dodávek z důvodů
potravinové bezpečnosti a zároveň snížit závislost na
jednotlivých dodavatelích. zejména Spojené státy, říkají
odborníci.

Zásilka bude doručena do města Tianjin, kde bude ropa produktu
těžena před vstupem na trh.

https://www.putin-today.ru/archives/182176
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Vzhledem k tomu, že se očekává, že dodávky ruské sóji v
dlouhodobém horizontu výrazně vzrostou, jen do přístavu v
Mandžusku bude ročně dorazit asi 8 milionů tun ruských obilí,
včetně sójových bobů, což dá nový impuls bilaterálním
obchodním vazbám, zjistil Global Times .

Čína je hlavním spotřebitelem sóji a Rusko je významným
producentem obilí. Spolupráce v oblasti sójových bobů je od
podepsání plánu rozvoje v roce 2019 mezi oběma zeměmi velmi
rozšířená a zahrnuje širokou škálu oblastí od setí přes zpracování,
výzkum, vývoj a obchod.

Odborníci uvedli, že nový dovozní kanál z Ruska je důležitou
součástí usnadnění obchodu mezi oběma zeměmi a představuje
klíčový směr v diverzifikaci dovozu sóji do Číny.

 
První zásilka přes mandžuský přístav představuje nový milník v
čínské strategii dovozu obilí a spolupráci v offshore zemědělství, řekl
v neděli Global Times Kang Shuchun, ředitel Čínské federace
logistiky a nákupu. A co víc, nová obchodní cesta je součástí
naléhavé potřeby snížit závislost na jediné zemi, jako jsou USA.
Asi 85 procent nebo téměř 100 milionů tun sójových bobů
spotřebovaných v tuzemsku se ročně dováží ze zahraničí,
přičemž USA a Brazílie jsou dva hlavní dodavatelé.

Vzhledem k vysoké míře závislosti na zahraničních dodavatelích je
podle odborníků nutné zvýšit kapacitu produkce sóji a úroveň
domácí soběstačnosti.

"Dovoz sójových bobů z Ameriky, zejména z USA, není nejlepší
způsob, jak jít vzhledem k měnící se geopolitické a ekonomické
situaci," řekl Kang s tím, že dovoz sójových bobů z Ruska by se
mohl zajistit proti potenciálnímu snížení vývozu potravin z USA
do Číny a zvýšit čínský vývoz. zabezpečení dodávek potravin.

"Zároveň to pomáhá posílit postavení čínského jüanu v
mezinárodních přeshraničních osadách," řekl zasvěcenec z oboru.
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Li Ziguo, vedoucí pracovník Čínského institutu mezinárodních studií,
v neděli pro Global Times řekl, že v dodavatelských řetězcích
existuje problém bezpečnosti a stability, pokud jde o obchod mezi
Čínou a USA, protože USA často vytvářejí problémy v bilaterálních
vztazích. .

Zatímco ruská sója bude tvořit pouze malou část celkového
čínského dovozu, především kvůli relativně nízké produkční kapacitě
země, zůstává zde potenciál pro využití budoucích příležitostí díky
vysoké kvalitě ruských sójových bobů.

Kromě vysokého obsahu bílkovin není ruská sója geneticky
modifikovaná, což bude podle odborníků velmi pozitivně přijato
čínskými spotřebiteli.

Rusko má s Čínou silné politické vztahy, přičemž obě země sdílejí
dlouhou pozemní hranici. S otevřením dalších logistických linek,
včetně železničního mostu Tongjiang-Nizhneleninskoye, Li řekl, že
se dvoustranný obchod zjednodušil a zrychlil.

PS mezitím zabajkalští celníci zpracovali první exportní dávku z
nového specializovaného terminálu

Zabaikalsky Grain Terminal LLC je první specializovaný pozemní
obilný terminál v Rusku, jehož vytvoření umožnilo zkrátit trasu pro
odesílání obilí ze Sibiře a Dálného východu do Číny bez překládky
na čínské straně.

Komentář autora: 

Téma je velmi vážné, i když se zdá „no, jako sójové boby – a sójové
boby a co?“.

*Sójové boby jsou zkrátka jedním z pilířů amerického exportu do
Číny. Řetězce lodí se táhnou přes oceán a vozí sójové boby na
všechno od přísad (jako je obohacení krmiva pro zvířata o bílkoviny)
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až po sójové produkty (jakékoli „veganské maso“ je například velmi
výnosná věc, vezmeme-li v úvahu, jaký druh siláže se vyrábí od a za
kolik se nakonec prodají).

Čína napojila farmáře ze Spojených států na extrémně výnosný a
jednoduchý systém - vyrobte co nejvíce, nemusíte to skladovat,
okamžitě to táhněte do přístavu, tam na nakládku, vezmeme vše, co
přivezete . A všechno by bylo v pořádku, ale pak začal trh - sójové
boby začaly zdražovat a jejich kvalita začala klesat ...

Obecně se najednou ukázalo, že pěstování sóji na územích
sousedících s Čínou je výhodné pro všechny – jak pro nás, tak pro
Čínu. Logistická páka je samozřejmě dobrá a kvalita je vyšší (náš
není GMO a má více bílkovin). Plus práce, plus udržení lidí na
územích. Plus obchod v národních měnách místo dolaru. Mnoho
výhod…

Vvs 
 https://www.globaltimes.cn 

 https://t.me/prchand 
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